
Årsmelding 2023 for Bergen og Omegn Modellbilklubb

1. Styret i 2023
Styrets sammensetning i perioden har vært:
Leder: Peter Stein
Nestleder: Vegard Mikkelsen
Styremedlemmer: Adrian Søgnesand, Stig Reitan Ola Olsen, Anna Søgnesand
Vara: Tom Havre, Kjetil Stenseth Henriksen, Ole Marius Jensen
Kontrollkomite: Erlend Haugom og Sveinung Nå
Valgkomite: Valgte valgkomite var etter nyttår meldt seg ut av medlemsregisteret, styret fikk da
Jostein Helland på banen. Takk til Jostein som tar utfordringen på strak arm.

2. Styrets aktiviteter
Styret har gjennomført 6 styremøter i 2023. (Protokoller utlagt på www.BOMBK.no)
Kommunikasjon i styret utover møter er gjennomført på Messenger, i egen styre chat.
Viser til styreprotokoller nærmere om styrets prioriteringer og arbeid i perioden.
Støtte til drift/sponsorer
- Vi mottok i 2023 mye støtte fra ulike hold. Blant annet Grasrotandelen, kommunen,
NMF, NIF og lokale sponsorer til arrangementene våre. Dette står detaljert i
regnskapet.

3. Medlemsutvikling i perioden
BOMBK hadde det foregående året 116 betalende medlemmer, hvorav det var 5 kvinner og
111 menn.
4. Klubbens aktiviteter
Klubbløp og konkurranser:
Dato Sted Gjennomført Ant deltagere
8 jan BRCA Winter challenge 2023
10-12 feb NN NC onroad
26 feb Os gymsal Klubbløp
26 mars Os gymsal Klubbløp
27-28 mai Marås NC
18 juni NN Treningsløp
27 juni Klubbløp
19-20 august NN NC
1 okt Marås Krafttak mot kreft løp
7 nov BRCA klubbløp
12 nov NN Neglespretten
26 nov Os Bjørnafjorden vinterserie
28 nov BRCA vintercup
17 des Bjørnafjorden vinterserie
19 des BRCA vintercup
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30 des BRCA nyttårsløp

Nore Neset buggybane – Kontakt Vegard Mikkelsen
Har vært åpent hele året.
Det har vært gjennomført en heidundrende dugnad omkring oppgradering av bane og underlag.
Det ble utført dreneringsarbeid. Mekketeltet fikk en real oppgradering.

Os barneskole – Kontakt Vegard Mikkelsen
Det er gjennomført 6 helger med innekjøring på Os barneskole gymsal, med bra
oppmøte.

Marås buggybane
På Marås ble det gjort litt oppgraderinger i forkant av Norgescupen som ble
arrangert der. Norgescupen ble en fuktig suksess.
Her har det vært jevn og bra aktivitet så lenge været tillot det.

BRCA onroad og buggybane
Innendørsbanen har hatt faste åpninger tirsdager og torsdager (1800-2130), søndag (12-16).
Kommunikasjon vedrørende åpningstider har primært gått på FB BRCA.
Det har det vært ført treningsdagbok for den enkelte på trening i en fremlagt
aktivitetsperm. (Ref NMF Treningsreglement §6 pkt 8)
Onroad/offroad liggetid
Banen ble byttet på varierende intervall mellom onroad og offroad frem til juni.
Ekstraordinært årsmøte endret intervall og banen ble i juni bygget om til onroad, og ble liggende
til september med lite oppmøte.
Fra september har banen vært offroad med økende oppmøte.

Deltagelse i eksterne konkurranser
Noen av klubbens medlemmer har også deltatt internasjonalt.
● Peter Stein og Arild Valdersnes på EOS i Daun,Tyskland.
-Peter Stein på EM 1:10 offroad i Nederland.

Status arrangementer
● NC elektro onroad, NN 38 Deltakere
● NC elektro offroad Marås 27-28 Mai. 39 deltagere.
-NC electro offroad NN 19-20 august. 47 deltakere

Kurs
● Diverse trenerkurs Anna Søgnesand
● Stevnelederkurs
Fra 1 juni 21 ble kurset Stevneleder tilgjengelig for RSM som et e-kurs. Ved å
gjennomføre dette kurset + praksis (en hospitering på konkurranse) kan deltager søke
om NMF Stevneleder lisens.
Styret er ikke informert om noen nye har deltatt.



● Jurykurs
Jurykurs ble tilgjengelig 28 februar 22 også som et e-kurs. Om du har
stevnelederlisens er det godt nok å gjennomføre e-kurset for å søke om lisens.
Følgende har gjennomført e-kurset:
Styret er ikke informert om nye deltakere her.

5. Uhell/skader
Det har ikke vært registrert uhell/personskade ifm klubbens aktiviteter i perioden.

6. Motorsportkonferansen
Kjetil Stenseth Henriksen deltok som delegat for klubben på
Seksjonsårsmøte ifm Motorsportkonferansen. Saksdokumenter finner du her:
https://nmfsport.no/wp-content/uploads/2022/10/Saksdokumenter-seksjonsarsmote-RSM-2
022.pdf.
Deltagelse i forum hvor sportens fremtid avgjøres er viktig.

7. Politiattester
Åpnings Ansvarlige skal ha politiattest. Anna er politiattest-ansvarlig i klubben. Pågående
arbeid med å “pushe på”, og registrere dette.

8. Dugnadsarbeid
Vi har enkelte medlemmer som er veldig flinke til å stille opp på dugnader, styret sender en stor
takk til alle dere.
Samtidig ønsker styret å minne medlemmer på at styreverv ikke automatisk betyr at de skal
utføre den største delen av dugnadsarbeid i klubben. Man legger allerede ned betydelig antall
timer for å drifte klubben.
Ønsket for 2024 er mer kollektivt samhold og samarbeid.
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